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 :שם הפרויקט

 הרצליה -תוכנית מפורטת להתחדשות יד התשעה

 ח מצב קיים נוף"ת דוגוהצ, תיאום לקראת יציאה לסקר עצים: סיכום פגישה

 16.8.23: תאריך

 זום

 :משתתפים

 תפקיד שם חברה/מוסד

 נהלת התחדשות עירוניתימנהלת מ סיגל דיאמנט 

 מנהלת להתחדשות עירונית -מנהלת קשרי קהילה עדי אנגרט

 פיתוח סביבתי' מנהלת מח טל עברון כרמל

 עורכי התוכנית אלנה טבקובה, דגנינדב  'גוטמן אסיף אדר

 נוף 'אדר יפרח יוסי גרינשטיין הר גיל

 פרויקטניהול  - AVIVAMCG דרורה בוגנים AMCGאביב 

 ערן אבני, צוות התכנון, משתתפים   :תפוצה

 

 :מטרת הפגישה

 :פיתוח סביבתי' תיאום עם מח .1

 לקראת יציאה לסקר עצים בוגרים •

 ח מצב קיים בתחום הנוף "אישור דו •

 : סיכום

 :סקר עצים בוגרים

 .גם בחצרות פרטיות, יש לסקור את כל מקבצי העצים •

 .לשמר עד כמה שניתן את העצים בעלי הערכיות הגבוההולנסות , יש לסמן את ערכיות העצים •

 :תהליך העבודה •

 מדידת עצים בשטח: מודד .1

 . עריכת טבלת ערכיות וסימון העצים בהתאם בתשריט עצים בוגרים: רקפת, אגרונומית .2

מר סימון מקבצי העצים בעלי הערכיות הגבוהה שמומלץ לש -אדריכל נוף ועורכי התוכנית, אגרונומית -ישיבת צוות .3

 .בכל מחיר

 .המשך עבודה והתייעצות בעת העבודה על חלופות התכנון לגבי שימור העצים בתוכנית .4

על מנת שהעירייה תוציא הודעות , יש להעביר לעדי אנגרט בעירייה את מועדי מדידת העצים בשטח לפי אזורים בשכונה •

 .בנושא לתושבים

 :המלצות לתכנון, ניתוח מצב קיים נופי

 מרכזי וחיבוריות שלו לרשת הירוקה העירונית פ"שימור שצ .1

 .חיבור השכונה לשבילי אופניים עירוניים .2

 .קשר הליכתי לתחנת הרכבת .3

 לצורך וויסות מי נגר, פ בקצה הצפון מערבי של התוכנית"מומלץ למקם שצ .4

 .פים תיקבע בהתאם למיפוי העצים הבוגרים"מערכת השצ .5

 .ילים בשכונה ויצירת מערכת נוחה ורציפהחיקוי של רשת השב/שימור -שבילי הולכי רגל .6

 .נטיעת עצי צל רבים בשטחים הציבוריים .7

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.gov.il%2Fhe%2Fdepartments%2Fgovernment_authority_for_urban_renewal&data=04%7C01%7Croni.moskona%40avivamcg.com%7C67933c6743454d1c13a508d9da44330a%7C8b3747c3cccd4b178f18bd610edc86e6%7C0%7C0%7C637780808894484340%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=tX6gd%2FjMbfKltdSw%2BSYpSx7tnh0970LSl1J1cRrgSic%3D&reserved=0
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 :התייחסות טל עברון

 -רו כיוון שכיום תנועת המיק -לגבי שבילי אופניים. הסקר נותן תמונה נכונה של המצב הקיים וההמלצות מקובלות .1

אם . פ ולשלב עם חתך הדרך"ממליצה להפריד את שבילי האופניים מהשצ, ביליטי  הופכת למסוכנת להולכי הרגלמו

 .יש לבחון באיזה אופן שלא יסכן את הולכי הרגל,  שטחים ציבוריים /רוצים להעביר שבילי אופניים בסמוך לפארק

 :ז"ול

 מדידת עצים בשטח :ספטמברעד סוף 

 סקר ערכיות עצים בוגרים: שבועיים מקבלת מדידת עצים

 דרורה בוגנים: כתבה
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